
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Novej Bani, 

ktoré sa konalo dňa 22.01.2024 o 17:30 hod. v zasadačke Mestského úradu v Novej Bani 

 

Poslanci  Mestského zastupiteľstva: 

Prítomní:  MUDr. Mária Bradiaková Peter Budinský, Peter Forgáč, 

Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef 

Spurný, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. 

Viktória Valachovičová, PhD., Anton Žňava  

Ospravedlnení: JUDr. Vladislav Lalka, MDDr. Štefan Špirk 

 

Primátor mesta:    Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA 

Prednostka mestského úradu:  Mgr. Ľudmila Rajnohová  

Hlavná kontrolórka :                     PhDr. Katarína Segetová 

MsÚ:   Mária Bakošová, vedúca FO 

       

Ostatní:  Ing. Tomáš Polc 

                                     

 Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Novej Bani otvoril Mgr. MVDr. Branislav 

Jaďuď, PhD., MBA, primátor mesta Nová Baňa. Zasadnutie  bolo  zvolané  v  zmysle zákona 

o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb., §-u 12, odst. 1 v znení neskorších predpisov.                 

Pretože bola prítomná nadpolovičná väčšina poslancov mestského zastupiteľstva, z celkového 

počtu 13 poslancov bolo na začiatku MsZ prítomných 11 poslancov, primátor mesta Nová 

Baňa vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. Poslanci Lalka a Špirk sa ospravedlnili 

z neúčasti. 

 

Overovatelia zápisnice:   Peter Forgáč, Ing. Karol Tužinský 

Návrhová komisia:  Anton Medveď, Anton Tencer, Anton Žňava 

Pracovné predsedníctvo:    Jozef Spurný 

Za zapisovateľku bola určená: Martina Svetíková 

 

 

Hlasovanie č. 1 o návrhovej komisii, pracovnom predsedníctve, overovateľoch zápisnice 

a zapisovateľke. 

prítomní - 11 

za - 11 (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton 

Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD., Anton Žňava) 

proti - 0  

zdržal sa – 0  

nehlasoval – 0 - uznesenie bolo prijaté 

 

Program rokovania MsZ: 

 

1. Menovanie konateľa spoločnosti Mestské lesy Nová Baňa s.r.o. 

 

Hlasovanie č. 2 o programe MsZ  

prítomní - 11 

za - 11  (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton 

Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD., Anton Žňava) 
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proti – 0 

zdržal sa – 0  

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 

 

 

1. Menovanie konateľa spoločnosti Mestské lesy Nová Baňa s.r.o. 

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  

a spracovateľkou bodu Mgr. Ľudmila Rajnohová, prednostka MsÚ. K danému bodu boli 

materiály zaslané vopred. 

 

Odôvodnenie 

 

Mestu Nová Baňa bola dňa 21. decembra 2023 doručená žiadosť Vzdanie sa funkcie konateľa, 

zaevidovanú pod podacím číslom 2023/14659. Žiadosť bola podaná v súlade s ustanovením 

§66 ods. 2 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník v znení neskorších predpisov bez 

uvedenia dôvodu. Podpis konateľa Ing. Jozefa Šmondrka  bol úradne osvedčený dňa 

20.12.2023. 

  

Ak sa osoba, ktorá je jediným štatutárnym orgánom spoločnosti vzdá funkcie musí príslušný 

orgán spoločnosti do troch mesiacov ustanoviť namiesto nej nového člena orgánu 

spoločnosti. 

Vzdanie sa funkcie je účinné odo dňa prvého zasadnutia orgánu (valné zhromaždenie), ktorý 

je oprávnený vymenovať alebo zvoliť nového člena orgánu nasledujúceho po doručení 

vzdania sa funkcie. Odvolanie z funkcie je účinné prijatím rozhodnutia príslušným orgánom 

spoločnosti.  

Ak spoločnosti hrozí vznik škody, je člen orgánu spoločnosti, ktorý sa vzdal funkcie, bol 

odvolaný alebo inak sa skončil výkon jeho funkcie, povinný upozorniť spoločnosť, aké 

opatrenia treba urobiť na jej odvrátenie. 

 

Vzdanie sa funkcie konateľa je účinné odo dňa prvého zasadnutia valného zhromaždenia 

spoločnosti Mestské lesy Nová Baňa, s. r. o., ktoré zasadlo po doručení vzdania sa funkcie 

konateľa dňa 19.01.2024. 

 

Pracovný pohovor v dvoch kolách s bol Ing. Tomášom Polcom vykonaný dňa 10.01.2024. 

Predložil doklad o kvalifikačných predpokladoch a profesijný životopis. Na základe 

uvedeného primátor mesta predkladá návrh na schválenie a menovanie Ing. Tomáša Polca do 

funkcie konateľa spoločnosti Mestské lesy Nová Baňa s.r.o. s účinnosťou od 23.01.2024. 

 

Prednostka - Vzdanie sa funkcie konateľa je účinné odo dňa prvého zasadnutia valného 

zhromaždenia spoločnosti Mestské lesy Nová Baňa s.r.o., ktoré zasadne po doručení vzdania 

sa funkcie konateľa zajtrajším dňom 23. januára 2024. Pracovný pohovor v dvoch kolách bol 

s Ing. Tomášom Polcom vykonaný dňa 10. 1. 2024. Predložil doklad o kvalifikačných 

predpokladoch a profesijný životopis. Na základe uvedeného primátor mesta predkladá 

dnešný návrh na schválenie a menovanie Ing. Tomáša Polca do funkcie konateľa spoločnosti 

Mestské lesy Nová Baňa s.r.o. s účinnosťou od 23. januára 2024. Vážení poslanci, 

predkladáme vám návrh na uznesenie, kde Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa po a) 

berie na vedomie vzdanie sa Ing. Jozefa Šmondrka funkcie konateľa spoločnosti Mestské lesy 

Nová Baňa a menuje Ing. Tomáša Polca na funkciu konateľa obchodnej spoločnosti Mestské 

lesy Nová Baňa s.r.o., Bernoláková 11, Nová Baňa s účinnosťou od 23. januára 2024. 
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Primátor - Ďakujem. K uvedenému by som ja doplnil, že 19.1. zasadla dozorná rada. A ja 

som teda žiadal, aby bolo to zverejnené na stránke lesov, ale neviem, či to zverejňujete interne 

alebo externe, ale vidím to, teda nevidím to na stránke zverejnené ten protokol. Ale ja by som 

poprosil predsedu, aby zreferoval na dozornej rade, že či ste teda prebrali tento bod a ako ste 

ho uzavreli.  

 

Poslanec Marko - Dobrý večer prajem všetkým. Dozorná rada prebehla tak, ako bola 

naplánovaná. Dnes som podpisoval zápisnicu, takže zrejme to asi pani ekonómka nestihla 

zverejniť. Všetky body sme prešli s braním na vedomie, so všetkým súhlasili sme, tak podľa 

programu. Ďakujem pekne.  

 

Primátor - Ďakujem pekne. Čiže bude to tam potom zverejnené, ako aj prednostka avizovala 

zajtrajším dňom zasadne valné zhromaždenie, ktoré teda takúto špecifickú situáciu vyrieši tak, 

aby teda bol dodržaný postup v zmysle Obchodného zákonníka aj v zmysle Zákona o 

obecnom zriadení. Nech sa páči, teda otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči pani 

poslankyňa Valachovičová.  

 

Poslankyňa Valachovičová - Dobrý deň. Tak môj diskusný príspevok rozdelím na dve časti. 

Prvá časť sa bude týkať tohto procesu ako takého a druhá časť bude súvisieť teda s 

konkrétnym menom a s konkrétnym návrhom. Môžte mi kľudne aj priebežne odpovedať, aby 

toho nebolo naraz veľa. Chcem sa spýtať pán primátor, minulé volebné obdobie sme tiež 

obsadzovali viacero pozícií napr. sa jednalo o pozíciu riaditeľa technických služieb alebo tiež 

o pozíciu konateľa mestských lesov. Vtedy ste boli zástancom transparentnosti, otvorenosti. 

Tieto výberové konania boli dvojkolové, pričom bola prizvaná dokonca aj verejnosť, bolo to 

vo forme verejného vypočutia. A preto sa chcem spýtať, čo sa stalo? Mne sa to páčilo, ako ste 

to robili. Čo sa medzitým stalo? Nerozumiem tomu, lebo nemyslím si zase, že vy by ste bez 

nejakých dôvodov menili svoj prístup k daným veciam. A čo nás tak naháňa, že nemôžme to 

spraviť kvalitne, nemôžme to spraviť tak, ako sa to má. Samozrejme zákon toto nepredpisuje, 

že by mala byť pozícia zverejnená, ale ja sa pýtam, prečo sme nezverejnili túto pozíciu? 

Vedeli sme o tom od 20. decembra. Čiže je to vyše mesiaca, ako sme mali čas toto poriešiť a 

neporiešili sme. Tak to je moja prvá otázka. Čo sa deje?  

 

Primátor - Budem teda reagovať, lebo bola smerovaná na mňa. No áno, ako ste aj 

poznamenali, zákon nedefinuje takúto povinnosť pre nás. Je tu špecifická situácia, lebo napr. 

vzdanie sa konateľa ako také nadobudne účinnosť prvým zasadnutím valného zhromaždenia a 

priamo na tom zasadnutí valného zhromaždenia sa menuje nový konateľ. Avšak toto v zákone 

o obecnom zriadení alebo v podmienkach našej samosprávy alebo akejkoľvek samosprávy je 

spojené, aj zákon o obecnom zriadení, a s tým ako rozhodne mestské zastupiteľstvo. Ja vám 

ako na to, odpoviem asi tak, že či je niekedy verejné vypočutie, výberové konanie dvoj, troj 

alebo ja neviem aké kolové, do nikoho z kandidátov dopredu nevidíte úplne do dôsledku, až v 

praxi sa ukáže často nejak, aj po určitom čase aj v súvislosti s rôznymi ja neviem či 

výsledkami alebo aj s riešením situácií tá skutočnosť. Čiže nemám za to, že či je to výberové 

konanie na obsadenie pracovnej pozície, tak ako hovoríte verejné vypočutie, nejaké kolá 

alebo je to pracovný pohovor, by sme mali si vyčítať niečo, že sme nedali tomu priestor a nie 

teda dostatočne sme sa trebárs zaoberali nejakým návrhom, ktorý tu predkladáme, hej? To je 

jeden aspekt. Druhý aspekt je, že vy všetci, ktorí tu dneska sedíte a teda okrem dvoch 

ospravedlnených ste v plnom počte, máte právo vyjadriť váš postoj aj k tomuto návrhu vo 

forme hlasovania, hej? Akoukoľvek formou hlasovať môžte, si vyberiete slobodne a iba v 

prípade dosiahnutia nejakého počtu hlasov, ten kandidát, ktorého ktokoľvek navrhuje, v tomto 

prípade my, tak buď bude alebo nebude zvolený. Čiže to je druhý aspekt. A tretí aspekt je, že 

táto situácia nebola, nebola podmienená nejakými okolnosťami, ktoré sme iniciovali my ako 
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trebárs mestom ako valné zhromaždenie v tom prípade, v tomto prípade mestských lesov, kde 

mesto má 100 %, ale bolo rozhodnutím v podstate končiaceho sa konateľa, končiaceho 

konateľa, ktorý teda prijal svoje vlastné rozhodnutie a doručil nám nejaké svoje oznámenie v 

tej písomnej predpísanej forme, s ktorým sa teda vysporiadavávame. Ja verím, že kandidát a 

určite aj sám vám niečo povie, aj keď akýkoľvek názor môžte mať, tak nakoniec až v praxi sa 

ukáže a obháji a presvedčí, presvedčí, a teda potvrdí aj túto našu formu a ako formu, ktorá 

nemusí vzbudzovať žiadne obavy. Ja dám slovo aj pani prednostke, ktorá bola na pracovnom 

pohovore v tom druhom kole ako dlhšie omnoho dlhšie ako som bol ja, tak nech by 

poreferovala, aké sú jej zistenia. Ďakujem.  

 

Prednostka -Ďakujem. Iba by som chcela teda odpovedať, že podané vzdanie sa funkcie bolo 

doručené 20. decembra, keďže je to teda vianočné obdobie, tak každý viete, že teda sú tam 

nejaké dni, kedy to nie je úplne, že plný mesiac pracovného nasadenia, lebo sú tam nejaké 

čerpania dovolenky, sviatkov a tak. Ale chcela by som ešte povedať, že náš návrh vychádza aj 

z toho, že tam dochádza ku kumulácii konateľa mestských lesov a pracovnej pozície lesník, 

čiže aj tento aspekt sa bral na zreteľ, že navrhovaný uchádzač predložil všetky kvalifikačné 

predpoklady, tak ako pán primátor povedal, či už životopis, kde všetky jeho vzdelania od 

strednej školy, aj vysokoškolské vzdelanie je úzko späté s lesníctvom a s lesným 

hospodárením. Dala som si teda vyžiadať aj štátne skúšky z čoho absolvoval, všetko sa naozaj 

týka lesa a ochrany lesov ako takého. Myslím si, že čo sa týka odbornosti nemáme veľmi 

akože porušené nič, lebo tieto kvalifikačné predpoklady by boli určite predmetom aj 

požiadaviek pri výberovom konaní. Čo sa týka výpisu z registra trestov, aj zdravotnej 

spôsobilosti, aj spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu, toto všetko navrhovaný 

kandidát spĺňa, predložil, a tak ako pán primátor povedal, mal dvojkolový pracovný pohovor, 

kde teda sme mali možnosť na základe pripravených otázok sa zamerať nielen na nejaké 

charakterové vlastnosti a preskúmanie aj záverečných správ mestských lesov za minulé roky, 

kde uchádzač bol naozaj zorientovaný veľmi kvalitne, takže preto tento návrh.  

 

Primátor - Ja len doplním to, čo povedala prednostka, že je tá kumulácia, ja som to 

opomenul, redukuje vlastne jedno pracovné miesto lesníka, hej? Táto voľba a tento náš návrh 

znamená, že odchodom konateľa nebudeme teda riešiť nového lesníka, ale nejakého iného 

technika alebo teda manipulanta alebo toho taxátora, to si už nový konateľ bude manažovať, 

ale teda zmeníme organizačnú schému, tak samozrejme aj v spolupráci s členmi dozornej 

rady. Ďalšie pokračovanie otázky asi bude, hej? Nech sa páči.  

 

Poslankyňa Valachovičová - Áno, mali sme už aj v budúcnosti, teda mali sme v minulosti 

takéto situácie, že sme potrebovali si preveriť toho človeka, robili sme to tak pri pánovi 

Debnárovi, tak nerozumiem, keď teda vravíte, že aj tak ten pohovor nám nedá dostatočný 

obraz, tak prečo nejdeme touto cestou? Myslím si, že to by bolo dobré riešenie. Ohľadom 

tohto, že bolo povedané, že veľmi nemáme porušené nič, tak to mňa ako nepresviedča o tom, 

že je to takto v poriadku ako to robíme. A to, že kumulujeme pozíciu konateľa a lesníka, sú 

tam teda dvaja ďalší lesníci, pán Adamec a pán Debnár tzn., že vy ste pohovorovali všetkých 

troch, kým ste rozhodli, že tá kumulovaná pozícia sa najviac hodí pánovi Polcovi?  

 

Primátor - Určite sama dobre viete a všetci to viete, že áno, v prípade pána Debnára sme 

mali niečo napísané, že do doby výberového konania, ale to, keď sme to napísali, že do doby 

výberového konania to bolo predtým komunikované s tým kandidátom. Že vy môžte niekoho 

navrhnúť a tá druhá strana, keď s ním nebudete komunikovať, vám povie, že ale ja sa na to 

necítim, ja to neprijímam, hej? Čiže my sme s pánom Debnárom v tom danom čase, ja neviem 

3,5 roka dozadu alebo koľko je to, komunikovali, že je to na nejakú dobu prechodnú, hej? Tak 

to bolo dohodnuté od začiatku. Toto miesto neni navrhované na dobu prechodnú teraz. Toto 
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miesto je v rámci nejakej novej situácie, ktorá vyplýva z toho, čo sa rozhodol konateľ, na 

dobu neurčitú, hej a s tým, ako hovoríme, že dôjde k redukcii jedného miesta lesníka. Debnár 

samozrejme komunikovaný bol v zmysle toho, že má OLH, hej, ktoré je nám potrebné a on 

jediný je jeho nositeľom. Ak prejde tento návrh, nový konateľ si ho bude musieť doplniť v 

krátkom čase. Pán Ing. Adamec tiež ak bude chcieť si ho doplniť, toho času ho nevlastní. A 

všetci lesníci, všetci traja, ktorí tam sú, plus ekonóm aj teda vodič, všetci vedia o našom 

návrhu a boli samozrejme kontaktovaní a boli, alebo teda diskutovali sme tento návrh. Nič 

prekvapivé to ako pre nich nie je.  

 

Poslankyňa Valachovičová - To chápem, ako aj to chápem, že ste povedali, že každý sa 

môže vyjadriť v hlasovaní. Považujem za potrebné o tom, čo sa tu deje, diskutovať, lebo to 

nie je v poriadku. A to ja nepopieram, že väčšina z poslancov už štvrtok dávno vedela, čo sa 

ide diať. Mňa to prekvapilo, keď mi tie materiály pristáli doma štvrtok. Je to, rozoberali sme 

to už aj na minulom zastupiteľstve, ako to momentálne vediete a riadite mesto, že niektorí 

majú informácií možno až priveľa, niektorí nemáme žiadne. Bez ohľadu na to viete, akože 

povedať, že doručil životopis, ale teraz poďme sa baviť bližšie z toho dôvodu, že my máme 

hlasovať dnes o konateľovi. My sme, alebo teda možnože ostatní ste ten životopis videli, ja 

nie, ale my sme predsa osoby poučené na spracovanie osobných údajov, preto toto nám 

nemôže byť odopierané, že my ani nevieme. A tu sa prvýkrát dozvedáme, či spĺňa 

kvalifikačné požiadavky, to tiež nepopieram, skôr by ma zaujímala tá prax, OLH skúšky, čo 

bolo predtým pri výberovom konaní pred tromi rokmi stanovené v tom inzeráte. To, že bolo 

vianočné obdobie, je slabá výhovorka, stačilo skopírovať ten inzerát, čo bol v tom danom čase 

inzerovaný. A zase ponáhľať sa až takto, sa prídem naučiť od toho, kto teda pohovoroval, 

verím, že sa to dozvieme, kto robil to výberko, ale spraviť dve kolá v jeden deň, tak to už 

naozaj chce veľmi dobrú prax. A teda by som chcela vedieť koľko tých uchádzačov bolo do 

toho prvého kola zaradených.  

 

Primátor - Ja by som vám zareagoval možno tak v strede toho, čo ste hovoril o tom 

životopise. No áno, takto. My, vy aj všetci, ktorí sú tu, či je to aj teda niekto z vás ako 

poslancov alebo z občanov, preto sa to nesmie dať že z večera do rána alebo nebodaj tu teraz 

na stôl, a preto sa to zverejňuje minimálne 3 alebo 7 dní u nás. V zákone sa hovorí 3 dni. U 

nás sa to zverejňuje 7 dní v Novej Bani vždy podklady, aby ste sa s nimi zoznámili. Ak máte 

otázky a akékoľvek proste nejasnosti, tak s kýmkoľvek môžte komunikovať. Ja neviem, či ste 

pani poslankyňa využili tú možnosť od minulého týždňa, myslím, že to išlo v stredu a 

kontaktovali ste povedzme prednostku. Definitívne by vám dala do ruky aj životopis, aj 

čokoľvek iné. Tu je nejaká forma, ktorá neni stanovená na to, že tu máme byť teraz 10 minút 

alebo 15 minút, môžte sa vy pýtať na čo vy v podstate chcete, je tu, sedí tu kandidát a 

predpokladám, že bude vedieť odpovedať. My máme nejaké orgány, ktoré sú prináležiace k 

Mestským lesom s.r.o., hej, to je dozorná rada, tá zasadla v piatok. Zase tam išli nejaké 

podklady, oboznámili sa s tým. Čiže myslím si, že ak ste vy teda možno túto informáciu 

nemali, tak sa ja možno pýtam, že s kým sa rozprávate z trinásť členného zastupiteľstva, lebo 

neverím, že niekto vám možno, buď alebo vy ste s niekým medzi tým časom nehovorili, a že 

teda to bolo pre vás prekvapenie. To, že možno konateľ dal nejaký, nejaký návrh na vzdanie 

sa funkcie a de facto aj výpoveď, tak to sa predpokladám ku vám dostalo skôr ako teda 

minulý týždeň v stredu. No ale ja neviem, či tie otázky alebo vaše, naše odpovede na vaše 

otázky vás uspokoja. Ja viacej asi neviem vám k tomu povedať. My sme zvolili tento postup 

alebo postupujeme tak, ako teda sme vám to popísali, vrátane toho čo vám povedala pani 

prednostka.  

 

Poslankyňa Valachovičová - No aby sme nechodili okolo horúcej kaše také to na záver, čo ja 

k tomu poviem. Toto, čo sa teraz deje, je dôsledok menovania alebo výmeny člena dozornej 
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rady, ktorá nastala v decembri. Budem sledovať, ako sa bude danému novému pánovi 

konateľovi, ktorý nepochybujem, že dnes bude vymenovaný, dariť, ale myslím si, že nie som 

sama v tomto meste, ktorá, ktorá naozaj s otvorenými ústami pozerá, ako sa tu veci riešia a 

ako aj vy pán primátor, ste sa zmenili. Ďakujem.  

 

Primátor - Ďakujem. Faktické, pán viceprimátor, nech sa páči.  

 

Viceprimátor Tužinský - Prajem všetkým dobrý večer, ďakujem za slovo. Ja sa len chcem 

pani kolegyňa spýtať, lebo som nepochopil tú poslednú alebo predposlednú vetu, že ako toto 

súvisí alebo teda výmena konateľa so zmenou, so zmenou člena dozornej rady? Toto som 

nepochopil, lebo to si nechala tak nejako vo vzduchu by som povedal a myslím si, že to 

nechápu viacerí, nie? Až teda to niekto pochopil, tak mi to vysvetlite, ale ako toto, ako súvisí 

vzdanie sa konateľa alebo výmena konateľa na základe vzdania sa bývalého alebo teda Ing. 

Šmondrka ako to súvisí so zmenou dozornej rady. Ďakujem.  

 

Primátor - Faktická, pán poslanec Forgáč, nech sa páči.  

 

Poslanec Forgáč - Keďže ma kolega pán zástupca primátora predbehol, tak nemám čo.  

 

Primátor - Faktická pani poslankyňa Valachovičová.  

 

Poslankyňa Valachovičová - Tak keďže takisto ako ja môžem zavolať vám a za tie dva 

pracovné dni, piatok a pondelok som asi mala mať horúcu linku a zisťovať si pozadie, tak 

môžeš mi zajtra zavolať, ja ti to vysvetlím, ako to s tým myslím. 

 

Viceprimátor Tužinský- Ok, čiže mám, mám tú výhodu, alebo teda ja môžem zavolať, vy 

ostatní nevolajte, mne to pani poslankyňa vysvetlí a ak mi dá dovolenie, tak je to potom 

vysvetlím vám. Ale podľa mňa by sa nemali hovoriť veci, ktoré tu povieš a potom 

nevysvetlíš, ale to nehám na každom z vás.  

 

Poslankyňa Valachovičová - Nie je, to nie sú to veci, ktoré by bolo vhodné rozoberať na 

kamery, postupne to bude tou činnosťou odhalené, dobre? 

 

Viceprimátor Tužinský - No nie, ja to poviem, ja to poviem na rovinu, lebo práve vtedy, 

keď sa volil Ing. Šmondrk, ja som ho takisto podporil. Všetko toto čo urobil, tak to bolo pre 

mňa prekvapenie. Neviem, neudal dôvod, alebo tam v tom vzdaní sa nie je dôvod, takže ja 

neviem, jeho osobné proste veci na základe ktorých sa vzdal, hej? Takže proste ani mi to 

nepovedal, tak ty vieš asi viac, tak dobre spýtam sa potom.  

 

Primátor – Ja ak dovolíte by som mu poprosil pána Ing. Polca, aby do tohto vstúpil a 

nejakým spôsobom aj on seba predstavil, ale ešte predtým, ako mu zapneme mikrofón alebo 

začne hovoriť, chcem povedať, že treba si uvedomiť, že napr. konkrétne tento kandidát je 

mladší v podstate so vzdelaním adekvátnym kandidát, ktorý by nemal byť predmetom nejakej 

politickej súťaže, ktorú tu predvádzame teraz alebo nejaký prekáračiek alebo našich nejakých 

hriechov, ktoré medzi sebou máme a minimálne by sme sa mali odosobniť od všetkých 

pochybností, ktoré vy trebárs nejakým spôsobom menujete teraz a vypočuť si trebárs a dať 

šancu a priestor práve takýmto ľuďom, ktorí teda jednak museli prejsť pri vôbec ako príchode 

do práce pre mestské lesy nejakým posúdením a výberovým konaním, ktoré viedol existujúci 

končiaci konateľ a mal plnú kompetenciu si vybrať tak, ako chcel. A myslím si, že mal 

výberové konanie, ktoré obsahovalo a bolo aj zverejnené a obsahovalo viacero pozícií. Čiže 

pokiaľ prešiel aj pán Ing. Polc týmto a aj máme alebo navrhujeme jeho, tak ja verím v jeho 
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potenciál a myslím si, že aj vás môže príjemne prekvapiť. Ešte faktická, pán viceprimátor, 

nech sa páči.  

 

Viceprimátor Tužinský - Ja budem iba reagovať na teba, pán primátor, pretože ja som to 

povedal aj na dozornej rade, že som úprimne rád, že si si vybral túto vlastne človeka odtiaľto 

a proste verím tomu, že bude veľmi nápomocný. Čiže podľa mňa je to výhoda, že je to človek 

z okolia Novej Bane resp. z Novej Bane, ktorý bude zastávať túto funkciu alebo teda zvolíme.  

 

Primátor – Ďakujem, nech sa páči.  

 

Ing. Tomáš Polc - Ďakujem za slovo, takže by som sa rád predstavil. Volám sa Tomáš Polc. 

Vyštudoval som Strednú odbornú školu lesnícku v Banskej Štiavnici. Následne som 

vyštudoval Technickú univerzitu vo Zvolene. Po ukončení štúdia som začal pracovať na 

okresnom úrade odbor pozemkový a lesný, kde som mal na starosti lesníctvo v našom okrese. 

Nakoľko to bola práca veľmi pekná, ale bol som ešte mladý a chcel som toho skúsiť tak viac, 

tak som potom začal spolupracovať s firmou Pragma - Vita, kde bol vlastne návrh tej práce, 

kde bola vlastne tá pracovná činnosť obchod s drevom. Nakoľko som potom v tej práci po 

určitom období skončil, tak by som spomenul ešte kde som, kde som pracoval, takže bolo to 

vo firme Kovaco, kde som mal na starosti nákup a časť predaja. A v tejto práci som bol ako 

veľmi spokojný, ale nakoľko ma to stále ťahalo do toho lesa, tak som využil možnosť 

pracovať na mestských lesoch. Čiže na mestské lese som prišiel 1. októbra, a od vtedy som 

vlastne pracoval ako lesník na úseku 2, čo je vlastne Sedlo. A popri tom, čo som mal aj iné 

práce, som vlastne stále ostal v lesníctve a vypomáhal som pri značení ťažby alebo pri 

rôznych veciach, ktoré vlastne s lesníctvom súvisia.  

 

Primátor - Ďakujem. Ak má ešte niekto niečo, nech sa páči. Ak nie, tak poprosím návrhovú 

komisiu návrh na uznesenie. Aha, pani poslankyňa Bradiaková, nech sa páči.  

 

Poslankyňa Bradiaková - Ja neviem, že či je to celkom vhodné do tejto, pred hlasovaním. 

Ale ja napr. som zažila, keď mestské lesy vznikali za primátora Polca. A odvtedy 30 rokov 

počúvam, aké sú problémy na mestských lesoch. Jednoducho sa to vezie, a vezie, a vezie a sú 

tam problémy. Je, stále sa menia vedúce funkcie. Má to svoje opodstatnenie zrejme a sú tam 

možno aj nejaké nekalé praktiky. A ja som sa teda chcela spýtať pani hlavnej kontrolórky, že 

ako často sa teda robia kontroly na mestských lesoch?  

 

Hlavná kontrolórka - Za môjho pôsobenia tam boli dve kontroly. 

 

Poslankyňa Bradiaková - Tak ja by som teda navrhovala, ak chceme ustrážiť tie mestské 

lesy, že by sa tam robili častejšie kontroly, dajme tomu, čo pol roka? Aby sa, ak tam nejaké 

chyby vznikajú, aby sa to čím skôr odhalilo. Teda to ste aj žiadala, plán kontrol a ja teda 

navrhujem časté kontroly. 

 

Hlavná kontrolórka - Ja som Vám plán kontrol posielala ten návrh v piatok, tak kľudne mi 

to pošlite, ja to tam viem zaradiť. Vy budete ten plán kontrol schvaľovať na februárovom 

zastupiteľstve, takže veľmi rada.  

 

Poslankyňa Bradiaková - Takže ja len toľko.  

 

Primátor - Ďakujem. Ja by som možno chcel zadefinovať ešte jednu vec, lebo niekedy také 

ako slová, že nekalé praktiky mne osobne teda možnože nechcem veriť, že možno aj vy žijete 

v nejakom presvedčení, že čosi také existuje, pretože ja o tom vedomosť nemám. Ak by som 
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mal, tak mám povinnosť to riešiť cez orgány činné v trestnom konaní. A štatutár ktorý teraz 

odchádza, nemyslím si, že akýkoľvek dôvod by mal byť, že teda uteká z boja pre niečo, čo ste 

možno tak ako dali do nejakého, do nejakej polemiky. Ja som tu teda piaty rok a môžte si 

pozrieť akékoľvek výsledky a výstupy, tak nemám pocit, že by som nemal niečo, nejakú 

vedomosť alebo mal vedomosť o niečom, čo by nemalo byť ďalej riešené, nebodaj, že by sa 

teda nechcel tomu niekto venovať. Samozrejme kontrolórka má dvere otvorené kdekoľvek. 

Ak vy máte nejakú vedomosť, tak prosím vás, neváhajte a konajte, hej? Nemusíte tu, môžte 

konať kdekoľvek inde ďalej, ale určite to nenechajte tak a hlavne, ak teda neexistuje na nič 

alebo na nejaké veci dôvod, tak potom treba vážiť, že akým spôsobom toto komunikujeme, 

lebo myslím si, že teda tieto doby alebo ak tu bola nejaká doba, tak je to dávno preč, hej? Ja 

nemám pocit, dôvod, keď je to tak ako je to teraz, že všetko je vlastne viacej menej 

elektronicky spracovávané. Ďakujem. Ak nie je teda ďalšia diskusia poprosím návrhovú 

komisiu návrh na uznesenie.  

 

 

                                                       U z n e s e n i e   č. 1/2024 

 

 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

a) berie na vedomie vzdanie sa Ing. Jozefa Šmondrka, bytom Veľká Lehota 966 41, 

číslo domu 460 funkcie konateľa spoločnosti Mestské lesy Nová Baňa s.r.o., 

Bernolákova 36/11, 96801 Nová Baňa, IČO: 31 588 182, 

 

b) menuje Ing. Tomáša Polca, bytom Nová Baňa 968 01, ul. Pod sekvojou 2192/13 na 

funkciu konateľa obchodnej spoločnosti Mestské lesy Nová Baňa s.r.o., Bernolákova 

36/11, 96801 Nová Baňa, IČO: 31 588 182 s účinnosťou od 23.01.2024. 

 

 

 
Hlasovanie č. 3: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13  

prítomní - 11 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Budinský, Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton 

Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Anton 

Žňava)  

proti - 0 

zdržal sa – 1 (Ing. Viktória Valachovičová, PhD.) 

nehlasoval – 0 – uznesenie bolo prijaté 

 

 

Primátor - Čiže týmto by som chcel na prvom mieste teda pogratulovať novému konateľovi 

mestských lesov Ing. Polcovi. Prajem mu veľa síl, energie a teda úspechov do nasledujúceho 

obdobia. Možno si dáte interne také predsavzatie, že prekonáte doteraz nejaký polčas prežitia 

všetkých predchádzajúcich konateľov, hej? To by sme možno tak akože zadosťučinili 

všetkým tým, kto možno si to niekde porovnávajú. A za druhé, chcem poďakovať aj 

konateľovi, ktorý končí teda aspoň takto cez tento aj online prenos, za takmer trojročné 

obdobie, kedy pôsobil ako konateľ a myslím si, že 11 ročné obdobie, kedy pôsobil ako 

pracovník alebo zamestnanec na mestských lesoch. Takisto prajem veľa úspechov a nech sa 
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mu darí na novej pozícii, verím, že zostáva v odbore. Tým pádom sme vyčerpali dnešný 

program tohto ako nad rámec programu, nad rámec schválených termínov zastupiteľstva a 

vám všetkým ďakujem za vašu účasť a budeme sa vidieť 15. 2. na tom riadnom zastupiteľstve 

potom. Všetkým ešte všetko dobré, pekný večer prajem.  

 

Primátor mesta Nová Baňa  Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA zasadnutie Mestského 

zastupiteľstvo o 18:03 hod. ukončil.  

 

Prílohu zápisnice tvorí obrazový aj zvukový záznam z rokovania Mestského zastupiteľstva v 

Novej Bani (Mestské zastupiteľstvo v Novej Bani 22.01.2024). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA, v.r.               Mgr. Ľudmila Rajnohová, v.r. 

                       primátor mesta                     prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

 

                     Peter Forgáč, v.r.                           Ing. Karol Tužinský, v.r.         

                      I. overovateľ                                         II. overovateľ 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prepis bol vykonaný automaticky zo záznamu cez softvér beey.io. 

 

Kontrolovala: Martina Svetíková 

https://www.youtube.com/watch?v=v8S_Ww3eLZs

